
Nové přijímačky jsou úspěšně za námi 
 
Naše deváťáky čekal letos první ročník povinných státních přijímacích zkoušek. 

Přestože byly obavy z  novinky na žácích i učitelích dobře patrné již od Vánoc, vše 

dopadlo nad očekávání dobře. Stoprocentní úspěšnost – všichni deváťáci se dostali 

na vybranou střední školu! Z celkového počtu 45 žáků bude studovat 36 žáků 

maturitní a 9 žáků učňovský obor. Na gymnázia se dostalo 10 žáků. Těší nás 

především fakt, že naši absolventi budou studovat tu střední školu, kterou si vybrali, 

a nikdo z nich nemusí hledat nějaké náhradní řešení. 

 

Čas od času se ve škole setkáváme s připomínkami veřejnosti, které se týkají 

množství učiva, domácích úkolů atd. Je pravda, že bychom mohli výuku rozmělnit a 

„zpestřit“ častými projektovými dny, výlety a podobnými aktivitami. Ve škole – stejně 

jako v životě – však stále platí Suvorovovo heslo Těžko na cvičišti – lehko na bojišti. 

Cílem školství by mělo být vychovat uznávané a úspěšné odborníky a zde má své 

místo i základní škola. Jsem velmi rád, že se nám toto společně s žáky a rodiči dobře 

daří. Děkuji proto žákům devátého ročníku, vyučujícím i rodičům za kus dobré práce, 

která se v budoucnosti vrátí nám všem. 
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